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Referat af møde om luftledninger den 4. april 2016 
 

Deltagere: 
Borgmester Erik Buhl Nielsen (kun del 1) 
Tove Wolff, Planchef, Varde Kommune 

Suzi Fuglsang Lynn-Pedersen (kun del 2) 
Henrik Riis, Områdeleder, Energinet.dk 

Marian Kaagh, Afdelingsleder, Energinet.dk 
Niels Bjørkbom, Gruppeleder, Energinet.dk 
 

Dagsorden: 
Del 1 (10.00-11.00) 

• Energinet.dk redegør for de nye projekter og for status på kabelhand-
lingsplanen 

• Drøftelse af problemstillingen ved Næsbjerg 

• Evt. 
 
Del 2 (11.00-12.00) 

• Proces for luftledninger 
• Kommunens ønsker til processen 

• Projektområde – lidt mere detaljeret. 
• Evt. 

 

Henrik Riis redegjorde for nye projekter, status for kabelhandlingsplan mv. Op-
læg er vedhæftet.  
 

Indtil der foreligger ny politisk beslutning er projekt med at kabellægge 150 kV 
luftledninger, herunder ledning gennem Næsbjerg, sat i bero. Erik Buhl Nielsen 

pointerede, at det er overordentlig vigtigt for kommunen, at luftledninger tages 
ned ved Næsbjerg. Dette vil åbne for ny byudvikling ved byen. 
 

Herudover redegjorde kommunen for, at både Nørholm Hede og området om-
kring Karlsgårdestationen er sårbare overfor nye luftledninger. Kommunen 
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nævnte ligeledes, at området ved Ulvemosen med beslutning om nye vindmøller 
vil blive belastet, hvilket der fremadrettet bør tages hensyn til. 

 
Energinet.dk slog fast, at man er helt i starten af processen, og at kommunen vil 

blive inddraget løbende. Herunder ved information af teknisk udvalg før idéfase 
og ved møde fælles med andre berørte kommuner. 
 

Niels Bjørkbom 
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